



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດ ທີ 13 ທັນວາ 2020 (12-13-2020)

ການສັ່ນຄວາມຍ້ານກົວອອກ

ແມ່ນຫຍັງຄືບາງຢ່າງທີ່ທ່ານຍ້ານກົວແຕ່ບໍ່ຢາກຍອມຮັບ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ພຣະເຈົ້າເປັນຜູ້ຄຸ້ມກັນພວກເຮົາບໍ່ວ່າພວກເຮົາຈະປະເຊີນກັບສິ່ງໃດກໍຕາມ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄວາມຍ້ານກົວມີຫຼາຍຮູບແບບ. ພວກເຮົາທຸກຄົນມີສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຕ້ອງການຫຼີກຫຼີກຫັນທີ. ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຢາກຈະໄປ ຍ້ຽມຍາມພາກສ່ວນສັດເລືອຄານຂອງສວນສັດເພາະວ່າ...ເອີ, ສັດເລືອຄານຢູ່ໃນທີ່ນັ້ນ. ຄວາມຍ້ານກົວບາງຢ່າງ ແມ່ນດີສຳລັບພວກເຮົາ, ໃນນັ້ນພວກມັນເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາລະມັດລະວັງ. ຕົວຢ່າງ: ຂ້າພະເຈົ້າມັກວຽກໄມ້, ແຕ່ ຄວາມຍ້ານກົວອັນແຂງແຮງຂອງຂ້າພະເຈົ້າແມ່ນໃນໂຕະແລ່ນເລື້ອຍແມ່ນເຫດຜົນທີ່ຂ້ອຍຍັງມີນິ້ວມືສືບນິ້ວຢູ່. ບາງ ຄົນກໍຊິນຊອບແທັງກັບຄວາມຍ້ານ. ນັ້ນກໍແມ່ນເຫດຜົນນຶ່ງທີ່ໜັງສືຍອງຂວັນເປັນທີ່ນິຍົມກັນຫຼາຍ. ສຳລັບຫຼາຍໆຄົນ ກຳລັງມີປະສົບການຍ້ານກົວລະຫວ່າງຮູບເງົາປ່ອຍ(ໂດພາມິນ) dopamine ເຄມີ, ໃຫ້ພວກເຂົາມີຄວາມຕື່ນເຕັ້ນຄືກັນ ກັບທີ່ພວກເຂົາໄດ້ຮັບຈາກການໂດດຈ້ອງ skydiving ຫຼືໂດດສາຍຢ່າງຍືດ bungee jumping . ຂນະທີ່ແຟນໆທີ່ມີ ຄວາມຍ້ານກົວຫຼາຍໆຄົນເຫຼົ່ານີ້ຈະບໍ່ກະໂດດອອກຈາກຍິນ, ແຕ່ພວກເຂົາກໍປະສົບກັບຄວາມພ້າວຢາກໃຫ້ຜ່ານ ຄວາມຍ້ານກົວທີ່ເກີດຂຶ້ນຈາກຮູບເງົາ. ພວກເຂົາຫາເຫດຜົນວ່າໜັງສືທີ່ໜ້າຍ້ານແມ່ນສະຖານທີ່ “ປອດພັຍ” ທີ່ຈະປະ ສົບກັບຄວາມຍ້ານກົວ.

ສິ່ງທີ່ຢູ່ຕໍ່ໜ້າພວກເຮົາອາດຈະເປັນຫຼືບໍ່ແມ່ນຄວາມກັງວົນທີ່ຖືກຕ້ອງ, ແຕ່ຄວາມຍ້ານກົວທີ່ພວກເຮົາຮູ້ສຶກເປັນຈິງ. ຖ້າບໍ່ໄດ້ຖືກກວດກາ, ມັນສາມາດເຮັດໃຫ້ເຮົາອ່ອນເພັງຫຼືນຳເຮົາໃຫ້ປະພຶດຢ່າງບໍ່ມີເຫດຜົນ. ຂອບພຣະຄຸນ, ທີ່ພວກ ເຮົາບໍ່ປະເຊີນກັບຄວາມຍ້ານກົວຂອງພວກເຮົາແຕ່ຄົນດຽວ. ເພງສ້ຮເສີນ 91 ໃຫ້ຄວາມໝັ້ນໃຈອັນເຂັ້ມແຂງແກ່ເຮົາ ວ່າ, ທຸກຄັ້ງທີ່ຄວາມຍ້ານກົວເກີດຂຶ້ນ, ພວກເຮົາສາມາດພັກຜ່ອນໃນຣິດອຳນາດແລະການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າຢ່າງໃດ? (ເບິ່ງຕາມຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3,)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. ເພງສ້ຮເສີນ 91:1-6

1. ຜູ້ທີ່ໄປເບິ່ງຄວາມປອດພັຍໃນພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດ ແລະຜູ້ທີ່ອາສັຍຢູ່ພາຍໃຕ້ຮົ່ມເງົາຂອງພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດຍິ່ງ ໃຫຍ່. 2. ຈະເວົ້າກັບພຣະອົງວ່າ, “ພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ປ້ອງກັນແລະຄຸ້ມຄອງຂອງຂ້າພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງເປັນພຣະ ເຈົ້າຂອງຂ້າພຣະອົງ ຂ້າພຣະອົງໄວ້ເນື້ອເຊື່ອໃຈໃນພຣະອົງ.” 3. ພຣະອົງຊົງຊ່ອຍທ່ານໃຫ້ພົ້ນຈາກບັງຄັບແຮ້ວອັນ ລັບລີ້ທຸກຢ່າງແນ່ນອນ ແລະຈາກພຍາດໂຣຄານາໆປະການ. 4. ພຣະອົງຊົງຜູ້ມຸ່ມທ່ານດ້ວຍປົກຂອງພຣະອົງ ທ່ານ ຈະປອດພັຍພາຍໃຕ້ການພິທັກຮັກສາຂອງພຣະອົງ ຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະອົງຈະຄຸ້ມຄອງແລະປ້ອງກັນທ່ານໄວ້. 5. ທ່ານບໍ່ຕ້ອງຍ້ານອັນຕະຣາຍໃນເວລາກາງຄືນ ຫລືລູກທະນູທີ່ຍິງມາຢ່າງກະທັນຫັນໃນເວລາກາງເວັນ. 6. ຫຼືພຍາດ ໂຣຄາທີ່ເກີດຕິດຕໍ່ໃນເວລາກາງຄືນຕລອດທັງ ໂຣກລະບາດທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນເວລາກາງເວັນ.

ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້ວ່າແມ່ນໃຜຂຽນເພງສ້ຮເສີນນີ້ຫຼືພັຍຂົ່ມຂູ່ຫຍັງທີ່ລາວປະເຊີນ, ແຕ່ລາວບໍ່ຍ້ານເພາະວ່າລາວມີຄວາມໄວ້ ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າ. ຄວາມໄວ້ວາງໃຈຂອງລາວແມ່ນອີງໃສ່ລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ. ລາວໃຊ້ຊື່ສາມຢ່າງທີ່ແຕກ ຕ່າງກັນສຳລັບພຣະເຈົ້າເຊິ່ງສະທ້ອນເຖິງລັກສະນະຂອງພຣະອົງ.

- "ທີ່ສູງທີ່ສຸດ" (El Elyon)-ພາສາເຮັບເຮີຍິດເອົາຄວາມສູງສຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ໃນຖານະທີ່ເປັນຜູ້ທີ່ເໜືອກວ່າແລະເໜືອສິ່ງອື່ນໃດ, ພຣະອົງມີອຳນາດແລະມີອຳນາດທັງໝົດ (ເພງສັຣເສີນ 18:13) ແລະບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງ (ເພງສັຣເສີນ 21:7).
- "ພຣະເຈົ້າຜູ້ມີອຳນາດສູງສຸດ" (Shaddai)-ຄຳສັບພາສາເຮັບເຮີສຸມໃສ່ອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າ. ພຣະອົງຊົງມີອຳນາດທັງໝົດແລະບໍ່ມີສິ່ງໃດໃຫຍ່ເກີນໄປຫຼືເກີນຄວາມສາມາດຂອງພຣະອົງ.
- "ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ" (Yahweh)-ນີ້ແມ່ນຊື່-ຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍທີ່ພຣະອົງໄດ້ເປີດເຜີຍຕົວເອງຕໍ່ໂມເຊແລະຊາວອິສຣາເອັນ. ປົກກະຕິແລ້ວແປວ່າ "ເຮົາເປັນ," ນີ້ແມ່ນຊື່ທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ສ້າງຕັ້ງພັນທະສັນຍາແລະຄວາມສຳພັນກັບປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ (ອົບພະຍົບ 3:13-15).

ຜູ້ຂຽນບົດເພງບໍ່ພຽງແຕ່ໄດ້ຮັບຮູ້ເຖິງຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ແລະພະລັງຂອງພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນແຕ່ລາວຍັງໄດ້ເອີ້ນນາມຊື່ແຫ່ງພັນທະສັນຍາຂອງພຣະອົງ. ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າຜູ້ຂຽນເພງສັຣເສີນບໍ່ພຽງແຕ່ຍືນຍັນເຖິງອຳນາດຂອງພຣະເຈົ້າ; ລາວໄດ້ຂຽນວ່າເປັນຜູ້ນຶ່ງທີ່ມີຄວາມສຳພັນກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ໃນສາຍພົວພັນນີ້, ນັກຂຽນໄດ້ປະກາດວ່າ, ພຣະເຈົ້າ "ແມ່ນບ່ອນລີ້ພັຍແລະເປັນບ່ອນລີ້ປ້ອງກັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ" (ຂໍ້ 2). ພາບພົດນີ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນພຽງແຕ່ຄວາມຮູ້ສຶກທີ່ໝັ້ນຄົງຂອງນັກຂຽນເພງສັຣເສີນກັບພຣະເຈົ້າ.

ບາງຢ່າງຂອງກັບດັກ(ບ້ວງແຮ້ວ)ທີ່ຄົນເຮົາມັກຈະຍ້ານຄືຫຍັງແດ່?

ພາຍໃຕ້ການປົກປ້ອງທີ່ມີພະລັງດັ່ງກ່າວ, ມັນງ່າຍທີ່ຈະເຫັນເຫດຜົນທີ່ຜູ້ຂຽນເພງສັຣເສີນໄດ້ປະກາດວ່າ: "ພຣະເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າຜູ້ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄວ້ວາງໃຈ." ການເດີນໄປດ້ວຍຄວາມໄວ້ວາງໃຈທີ່ຈຳເປັນແມ່ນສິ່ງສຳຄັນເພາະວ່າສະຖານະການທີ່ໜ້າຍ້ານກົວມັກຈະບໍ່ມີຄຳເຕືອນຫຍັງເມື່ອເຮົາໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າ, "ພຣະອົງຈະປົກຄຸມທ່ານດ້ວຍປົກຂອງພຣະອົງ" (ຂໍ້ 4). ພຣະເຈົ້າເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ເປັນທ່ວງເປັນໄຍ, ແຕ່ພຣະອົງຍັງເປັນນັກຮີບຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ປ້ອງກັນແລະຕໍ່ສູ້ເພື່ອພວກເຮົາ: "ຄວາມສັດຊື່ຂອງພຣະອົງຈະເປັນກຳລັງປ້ອງກັນ." ພຣະເຈົ້າທັງໃຫ້ການດູແລທີ່ອ່ອນໄຍນແລະການປ້ອງກັນທີ່ມີຊັບຊະນະ.

ບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ເຂົ້າມາສູ່ພວກເຮົາທີ່ພຣະເຈົ້າຈະແປກໃຈ. ບໍ່ວ່າມັນຈະເປັນ "ຄວາມຍ້ານກົວຂອງກາງຄືນ"-ຜູ້ໂຈມຕີທີ່ມີດມົນທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເຫັນ-ຫຼື "ລູກສອນທີ່ບິນໄປໃນກາງເວັນ"-ການໂຈມຕີທີ່ພວກເຮົາສາມາດເຫັນໄດ້, ພຣະເຈົ້າຮູ້ແລະມີພະລັງພຽງພໍທີ່ຈະເອົາຊະນະພວກມັນ. ພວກເຮົາພຽງແຕ່ຕ້ອງການທີ່ຈະເຊື່ອວາງໃຈໃນພຣະອົງ. ບໍ່ວ່າເຮົາຈະປະເຊີນໜ້າກັບສິ່ງໃດ, ພຣະອົງຢູ່ກັບພວກເຮົາ.

2. ເພງສັຣເສີນ 91:9-13

9. ເມື່ອງຈາກວ່າທ່ານໄດ້ເອົາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເປັນຜູ້ປ້ອງກັນທ່ານ ແລະເອົາພຣະເຈົ້າອົງສູງສຸດເປັນທີ່ເພິ່ງຂອງທ່ານ.
10. ພັຍວິບັດຈະບໍ່ມາຕົກຖືກທ່ານ ຄວາມໂຫດຮ້າຍຈະບໍ່ມາໃກ້ເຮືອນຂອງທ່ານ.
11. ເພື່ອວ່າພຣະອົງຈະຊົງສັ່ງພວກເທວະດາຂອງພຣະອົງມາຮັກສາເບິ່ງແຍງທ່ານໃນທຸກໆທາງຂອງທ່ານ.
12. ເທວະດາຈະອຸ້ມທ່ານໄວ້ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ທ່ານສະດຸດກ້ອນຫີນ.
13. ທ່ານຈະຜາບແພ້ສິງຮ້າຍແລະລູງພົດ ໂດຍຢຽບມັນລົງໃຕ້ພື້ນດິນຂອງທ່ານ.

ເຊັ່ນດຽວກັບພວກເຮົາໄວ້ວາງໃຈພະລັງຂອງພຣະເຈົ້າເມື່ອຄວາມຍ້ານກົວເກີດຂຶ້ນ, ພວກເຮົາກໍສາມາດໄວ້ວາງໃຈການປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງ. ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາອາສັຍຢູ່ໃນພຣະອົງ, ພຣະອົງປົກປ້ອງ. ຕົວຢ່າງນຶ່ງ ຂອງຄວາມສາມາດຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະປົກປ້ອງຜູ້ທີ່ວາງໃຈໃນພຣະອົງແມ່ນເຫດການອົບພະຍົບ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ບອກໄພ່ພົນຂອງພຣະອົງວ່າ, "ບໍ່ມີຄວາມອັນຕະລາຍໃດໆທີ່ຈະເຂົ້າມາຫາເຈົ້າ; ເມື່ອຊາວອິສຣາເອັນເປັນຂ້າທາດໃນປະເທດເອຢິບ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ເຂົ້າໄປປົດປ່ອຍພວກເຂົາໃຫ້ເປັນອິສຣະ. ເມື່ອພັຍວິບັດຫລັງຈາກພັຍວິບັດໄດ້ທຳລາຍຊາວເອຢິບ,

ຊາວອິສຣາເອັນໄດ້ພັກເຊົາຢູ່ໃນເຮືອນຂອງພວກເຂົາຢ່າງປອດພັຍ. ພຣະເຈົ້າຍັງປົກປ້ອງໃນທຸກວັນນີ້. "ເພາະວ່າພຣະອົງຈະອອກຄຳສັ່ງໃຫ້ບັນດາທູດສວັນຂອງພຣະອົງກ່ຽວກັບທ່ານ, ເພື່ອປົກປ້ອງທ່ານໃນທຸກວິທີທາງຂອງທ່ານ" (ຂໍ້ 11). ຫຼາຍໆຄົນຖືເອົາຂໍ້ນີ້ເປັນພື້ນຖານໃນການເຊື່ອຖືພຣະເຈົ້າໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງເທວະດາຄຸ້ມຄອງໃຫ້ແຕ່ລະຄົນ(ຫຼືຢ່າງໜ້ອຍໃຫ້ແກ່ທຸກໆຄົນທີ່ເຊື່ອ), ແຕ່ມັນເປັນການແກ່ຍາວທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ການສະຫຼຸບນັ້ນຂຶ້ນຢູ່ກັບພຽງຂໍ້ດຽວເທົ່ານັ້ນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ພວກເຮົາເຫັນການອ້າງອີງໃນພຣະຄຳພີອື່ນໆກ່ຽວກັບເທວະດາອີກດ້ວຍ:

- "ຈົ່ງລະວັງໃຫ້ດີຢ່າຄິດດູໝິ່ນເດັກນ້ອຍໝູ່ນີ້ຈັກຄົນນຶ່ງ ດ້ວຍເຮົາບອກພວກທ່ານວ່າ ເທວະດາປະຈຳຂອງເຂົາໃນສວັນເຝົ້າສເມີຕໍ່ພຣະພັກພຣະບິດາຂອງເຮົາຜູ້ຊົງສະຖິດຢູ່ໃນສວັນ."(ມັດທາຍ 18:10).
- "ຜູ້ເທວະດາທັງປວງນັ້ນ ແມ່ນວິນຍານຮັບໃຊ້ທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງໃຊ້ມາບົວລະບັດບັນດາຜູ້ທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດພົ້ນເປັນມໍຣະດົກ ບໍ່ແມ່ນຫຼື?" (ເຮັບເຮີ 1:14).

ຂໍ້ພຣະຄຳພີເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ໄດ້ໝາຍເຖິງເທວະດາຄຸ້ມຄອງ, ແລະພວກເຂົາບໍ່ໄດ້ອະທິບາຍຢ່າງແນ່ນອນວ່າເທວະດາເຫຼົ່ານີ້ຮັບໃຊ້ແນວໃດ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍຕາມ, ຍັງມີຫຼາຍໆຄົນໄດ້ຮັບຄວາມໝູນໃຈຈາກຄວາມຄິດທີ່ວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ແຕ່ງຕັ້ງເທວະດາອົງນຶ່ງໃຫ້ພວກເຂົາສເມີແລະເບິ່ງແຍງພວກເຂົາຢູ່ສເມີ. ສິ່ງທີ່ເປັນບັນຫາໃນທິສດີນີ້ແມ່ນການເນັ້ນໜັກໃສ່ເທວະດາແລະບໍ່ແມ່ນກ່ຽວກັບພຣະຄຣິດ. ຜູ້ຄົນພົບຄວາມໝູນໃຈໃນການເຊື່ອວ່າພວກເຂົາມີເທວະດາຄຸ້ມຄອງສ່ວນຕົວຂອງພວກເຂົາ, ແທນທີ່ຈະໄດ້ຮັບກຳລັງໃຈຈາກການສະຖິດຢູ່ໃນພຣະວິນຍານບໍຣິສຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ເຮັບເຮີ 1 ໄດ້ຖືກຂຽນໄວ້ເພື່ອເຕືອນພວກເຮົາວ່າພຣະເຢຊູຊົງ "ເໜືອກວ່າພວກເທວະດາ" (ເຮັບເຮີ 1:4). ພຣະອົງແມ່ນຜູ້ທີ່ພວກເຮົາໄວ້ວາງໃຈໃນການປົກປ້ອງ. ພວກເຮົາຕ້ອງໄວ້ວາງໃຈແລະນະມັສການອົງນຶ່ງທີ່ຜູ້ເທວະດານະມັດສະການ. ພຣະເຈົ້າແມ່ນຜູ້ທີ່ປົກປ້ອງພວກເຮົາ.

ຊາຕານໄດ້ໃຊ້ເພງສັຣເສີນນີ້ຕອນທີ່ມານລ້ລວງພຣະເຢຊູ. ໃນການທ້າທາຍຕໍ່ການຊົງເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພຣະເຢຊູ, ຊາຕານຢາກໃຫ້ພຣະເຢຊູບັງຄັບພຣະເຈົ້າໃຫ້ສະແດງວ່າພຣະອົງຈະແຊກແຊງ. ຄຳຕອບຂອງພຣະເຢຊູກ່ຽວກັບການບໍ່ທົດລອງພຣະເຈົ້າແມ່ນຄຳເວົ້າທີ່ດີສຳລັບພວກເຮົາ. ພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍຖືວ່າຢູ່ເໜືອພຣະເຈົ້າ. ຄຳສັນຍາໃນການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາສາມາດປະຕິບັດຕົນຢ່າງໂງ່ໆ. ການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າແມ່ນຮາກຖານໃນຄວາມສັດຊື່ແລະການເຊື່ອຟັງຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະອົງ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ພົ້ນຈາກຄວາມຢ້ານກົວຂອງທ່ານ?

3. ເພງສັຣເສີນ 91:14-16

14. ພຣະເຈົ້າຊົງກ່າວວ່າ, "ເຮົາຈະຊ່ວຍຜູ້ທີ່ຮັກເຮົາໃຫ້ພົ້ນພັຍ ແລະຄຸ້ມຄອງຜູ້ທີ່ຮູ້ຈັກເຮົາ. 15. ເວລາເຂົາເອີ້ນທາເຮົາ ເຮົາຈະຕອບເຂົາ ເມື່ອເຂົາຕົກຢູ່ໃນຄວາມທຸກຍາກລຳບາກ ເຮົາຈະຊ່ວຍຊີວິດເຂົາແລະໃຫ້ກຽດເຂົາ ເຮົາຈະສະຖິດຢູ່ກັບເຂົາ. 16. ເຮົາຈະຕອບແທນເຂົາ ໂດຍໃຫ້ເຂົາມີຊີວິດຍິນຍາວ ແລະເຮົາຈະຊ່ວຍໃຫ້ເຂົາພົ້ນພັຍຢ່າງແນ່ນອນ"

ທ່ານໄດ້ເຫັນການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າເຮັດໃຫ້ຄວາມຢ້ານກົວຫຼຸດລົງເມື່ອໃດ?

ເພງສັຣເສີນ 91 ບັດນີ້ປ່ຽນໄປທາພຣະເຈົ້າຊົງກ່າວ. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ເຫດຜົນສອງຢ່າງທີ່ເຮັດໃຫ້ຜູ້ຂຽນບົດເພງສັຣເສີນສາມາດໝັ້ນໃຈໃນການປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງ.

1. **ລາວມີໃຈຂອງເຮົາຕັ້ງໄວ້ໃນເຮົາ.** ພຣະເຈົ້າຢູ່ອ້ອມຮອບຄົນທີ່ມີຫົວໃຈດຽວ, ຜູ້ທີ່ເບິ່ງພຽງແຕ່ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນແລະບໍ່ມີໃຜອີກ. ຫົວໃຈທີ່ບໍ່ສາມາດແຍກອອກໄດ້ເປັນແບບໃດ? ພຣະເຢຊູໄດ້ພັນລະນາມັນໃນສິ່ງທີ່ພຣະອົງເອີ້ນວ່າຂໍ້ຄຳສັ່ງທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດ: "ຈົ່ງຮັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອົງເປັນພຣະເຈົ້າຂອງເຈົ້າດ້ວຍສຸດໃຈ, ແລະດ້ວຍສຸດຄວາມຄິດຂອງເຈົ້າ" (ມັດທາຍ 22:37).

2. **ລາວຮູ້ຊື່ຂອງເຮົາ.** ການຮູ້ຈັກພຣະເຈົ້າໃນວິທີນີ້ແມ່ນຫຼາຍກ່ວາການຮູ້ຈັກຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າ; ມັນຍັງຮູ້ຈັກພຣະອົງ ໂດຍປະສົບການ. ຜູ້ທີ່ຮູ້ຊື່ຂອງພຣະເຈົ້າມີສາຍສຳພັນກັບພະອົງ. ບາງຄົນພະຍາຍາມໃຊ້ຊື່ຂອງພຣະອົງຄືກັບຄຳ ເທສນາ: ກ່າວຖ້ອຍຄຳທີ່ຖືກຕ້ອງ, ຄື “ໃນນາມຂອງພຣະເຢຊູ,” ແລະທ່ານໄດ້ຮັບປະກັນການປົກປ້ອງ. ເຖິງຢ່າງໃດ ກໍຕາມ, ພຣະເຈົ້າ, ບໍ່ແມ່ນຜູ້ທີ່ພວກເຮົາສາມາດໝູນໃຊ້ໄດ້.

ອະນຸຍາດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າກັບຊ້າງຢູ່ໃນຫ້ອງ. ບາງຄັ້ງພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອ. ເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາ ໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າກໍຕາມ, ບາງຄັ້ງຄວາມຍ້ານກົວທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພວກເຮົາກໍເກີດຂຶ້ນ. ຄົນທີ່ເຮົາຮັກເສັງຊີວິດ, ພວກເຮົາສູນເສັງວຽກເຮັດງານທຳ, ຫຼືພວກເຮົາລິ້ນພະລາດໂຕະເລື້ອຍ. ທ່ານຈະມີຄຳຖາມພຣະເຈົ້າຢູ່ໃສແລະການ ປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງຢູ່ໃສ? ໃນພຣະທັມໂຢບກ່າວເຖິງຄວາມຄິດນີ້. ໂຢບເປັນຄົນຊອບທັມທີ່ຮັກພຣະເຈົ້າແຕ່ລາວ ໄດ້ສູນເສັງລູກເຕົ້າ, ຜູ້ຮັບໃຊ້, ສັດລ້ຽງແລະສຸຂະພາບຂອງລາວ. ໂຢບແມ່ນຜູ້ທີ່ຮູ້ຈັກພຣະນາມຂອງພຣະເຈົ້າແລະ ຕັ້ງໃຈໃສ່ພຣະອົງ, ສະນັ້ນເປັນຫຍັງລາວຈຶ່ງບໍ່ໄດ້ຮັບການປົກປ້ອງ?

ໃນຂະນະທີ່ພຣະເຈົ້າຕອບໂຢບກັບຄຳຖາມຂອງພຣະອົງເອງ, ໂຢບຮູ້ວ່າລາວຮູ້ພຽງເລັກນ້ອຍກ່ຽວກັບວິທີທີ່ພຣະ ເຈົ້າຜູ້ມີອຳນາດສູງສຸດຂອງພວກເຮົາເຮັດວຽກ. ໂຢບໄດ້ຮຽນຮູ້ສິ່ງທີ່ພວກເຮົາຄວນ: ພວກເຮົາສາມາດໄວ້ວາງໃຈ ພຣະເຈົ້າເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາບໍ່ເຂົ້າໃຈ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ບອກພວກເຮົາວ່າພຣະອົງຈະຊ່ວຍກູ້ພວກເຮົາໄດ້ແນວໃດຫຼື ເວລາໃດ; ພຣະອົງພຽງແຕ່ຮັບປະກັນພວກເຮົາວ່າພຣະອົງຈະປົດປ່ອຍ. ພວກເຮົາຄວນເອົາໃຈໃສ່ໃນຮູບພາບໃຫຍ່. ການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າລວມເຖິງຄວາມລອດພົ້ນ, ແລະນັ້ນຈະພາພວກເຮົາໄປຊົ່ວນິລັນດອນນອກເໜືອຈາກສິ່ງ ທີ່ພວກເຮົາຮູ້ຢູ່ໃນໂລກອັນຊົ່ວຄາວນີ້.

ການຕັ້ງໃຈຂອງເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າສ້າງຄວາມແຕກຕ່າງຫຍັງເມື່ອເຮົາຢ້ານ?

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ:

ທ່ານຈະເຮັດຫຍັງເພື່ອ“ສັ່ນຄວາມຍ້ານກົວອອກ” ແລະເຊື່ອວາງໃຈໃນພະລັງແລະການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າ? ເລືອກນຶ່ງໃນການນຳໃຊ້ຕໍ່ໄປນີ້:

ຈົດລາຍຊື່. ສ້າງບັນຊີລາຍຊື່ຂອງສິ່ງເຫຼົ່ານັ້ນທີ່ມີແນວໂນ້ມທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ທ່ານຍ້ານກົວ. ນອກເໜືອໄປຈາກແຕ່ລະ ຄວາມຍ້ານກົວເຫຼົ່ານັ້ນ, ໃຫ້ຂຽນວ່າເປັນຫຍັງການໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າຈະຊ່ວຍທ່ານໃຫ້ເອົາຊະນະຄວາມຍ້ານນັ້ນໄດ້.

ຂໍຄຳປຶກສາ. ຖ້າທ່ານຈັດການກັບຄວາມຍ້ານກົວຫຼືຄວາມຍ້ານກົວໃນໄລຍະຍາວ, ເລິກໆ, ໃຫ້ເວົ້າລົມກັບສິດຍາພິ ບານຂອງທ່ານຫຼືຜູ້ໃຫ້ຄຳປຶກສາທີ່ເຊື່ອຖືໄດ້. ການເວົ້າລົມກັບຜູ້ໃຫ້ຄຳ ປຶກສາສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ເປັນຮາກຖານຂອງ ຄວາມຍ້ານກົວດັ່ງກ່າວແລະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານໄປເຖິງສະຖານທີ່ທີ່ທ່ານສາມາດໄວ້ວາງໃຈພຣະເຈົ້າ.

ສນັບສນູນ. ຍ່າງຄຽງຄູ່ກັບຄົນທີ່ອາດຈະຍ້ານກົວ. ເປັນຕົວຢ່າງແລະແບບຢ່າງຂອງ 2 ຕີໂມທຽວ 1:7: “ເພາະວ່າ ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ຊົງຜະຫານໃຈອັນຍ້ານກົວໃຫ້ແກ່ເຮົາ, ແຕ່ໄດ້ຊົງປະຫານໃຈອັນປະກອບດ້ວຍຣິດອຳນາດ, ຄວາມຮັກ, ແລະການບັງຄັບຕົນໃຫ້ແກ່ເຮົາ.”

ມັນມີຄວາມໜ້າຍ້ານຫຼວງຫຼາຍໃນໂລກທີ່ເຕັມດ້ວຍຄວາມຊົ່ວຮ້າຍນີ້-ຊຶ່ງລວມທັງສັດເລືອຄານຕ່າງໆ. ບາງພວກກໍຈະ ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາອ່ອນເພັງເປັ້ງລ່ອຍໃນການເດີນໄປກັບພຣະເຈົ້າຖ້າພວກເຮົາບໍ່ຮຽນຮູ້ທີ່ຈະພັກຜ່ອນຢູ່ກັບພຣະອົງ. ເມື່ອຄວາມຍ້ານໂຈມຕີ, ຈົ່ງຈຳໄວ້ວ່າ, ພວກເຮົາສາມາດພັກຜ່ອນໃນຣິດອຳນາດແລະການປົກປ້ອງຂອງພຣະເຈົ້າ.

ອຸປຸກໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສັມພັນ <http://lsbf.us> ແປໂດຍ PA